

持續專業進修計劃優越嘉許獎章 Premium CPD Attainment Symbols

在持續專業進修計劃下，監管局鼓勵持牌人參加不同的持續專業進修活動，例如講座、研討會、學術資格課程及網上遙距學習活動，以取得持續專業進修學分。於持續專業進修時段內達到學分要求的持牌人將獲頒發持續專業進修嘉許獎章。自 2013 年 10 月 1 日的持續專業進修時段開始計算，連續三個或五個持續專業進修時段達到學分要求的持牌人，將進一步分別獲頒發持續專業進修計劃優越嘉許銀章（「銀章」）或持續專業進修計劃優越嘉許金章（「金章」）。

在 2018 年，首批獲「金章」的持牌人名單已誕生。共有 275 名持牌人於截至 2014、2015、2016、2017 及 2018 年 9 月 30 日止的持續專業進修時段，連續達到持續專業進修計劃的學分要求，並已獲頒發「金章」。同年，共有 98 名持牌人獲頒發「銀章」。

得獎者除獲頒發證書外，亦同時獲頒發「金章」或「銀章」襟針，以表揚其努力進修的成績。他們也可在其地產代理證及個人名片印上優越嘉許獎章，以表揚其努力不懈學習的成果。

監管局鼓勵終生學習和邀請持牌人積極參與持續專業進修計劃以增進其知識和技能，以提升其專業水平。

Under the Continuing Professional Development ("CPD") Scheme, licensees are encouraged to take part in a wide range of CPD activities such as attending seminars, lectures, award-bearing courses and web-based distance learning to earn CPD points. Licensees who achieved the CPD attainment target in a CPD period will be awarded the CPD Attainment Symbol. Since 1 October 2013, licensees who have achieved their CPD attainment targets for three or five consecutive CPD periods will also be awarded the Premium CPD Attainment Symbol – Silver ("Silver Symbol") or Premium CPD Attainment Symbol – Gold ("Gold Symbol") respectively.

In 2018, 275 licensees, being the first batch of the CPD activity participants who had achieved the CPD attainment target consecutively in the CPD periods ending 30 September 2014, 2015, 2016, 2017 and 2018, were awarded the Gold Symbol while another batch of 98 licensees were awarded the Silver Symbol in 2018.

Apart from presenting a certificate, a badge of the Gold or Silver Symbol was also granted to the CPD Premium Attainment Symbol awardees as recognition of their learning efforts. In addition, the awardees can print the Gold or Silver Symbol on their estate agent card and business card to signify their effort and persistence in continuous learning.

The EAA encourages life-long learning and invites licensees to actively participate in the CPD Scheme to keep their knowledge and skills up-to-date to ensure their professional standard is maintained.

